
ZAPISNIK 
Broj: 5 

 
 
 Voñen na 5. sednici Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo, održanog dana, 
22.12.2009. sa početkom u 19:00 časova. 
 Sastanku prisustvovali sledeći članovi Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo: 
Pušić Zoran, Grujić Dragiša, Rauški Dragan, Tatomirov Zoran, Vlahović Ljubomir, Vujanić 
Ljubinko, Glavaški Branislav, Jakšić Mirjan, Rakazov Mirjan, Radojčin Robert, Detki 
Robert, Belić Dragan, Erdeg Ferenc, Popov Vlastimir, Vlahović Radovan predsednik 
komisije za kulturu, sekretar mesne zajednice Saša Vojnović i zapisničar Stokić Saša. 
 
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
2. Izveštaj Komisije za poljoprivredu 
3. Izveštaj Komisije za komunalnu delatnost 
4. Izveštaj Komisije za sport 
5. Izveštaj Komisije za kulturu 
6. Donošenje odluke o davanju na poklon automobila osnovnoj školi „Dr ðorñe 

Joanović“ Novo Miloševo 
7. Odluka o prodaji starih sijalica od ulične rasvete 
8. Razno 
9. Koktel 

 
Predsednik je pozdravio prisutne i pročitao dnevni red. Svi članovi Saveta su podržali 

dnevni red. 
 
Tačka 1. -  Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
 

- Zapisnik sa prethodne sednice usvojen jednoglasno 
 

 
Tačka 2. -  Izveštaj Komisije za poljoprivredu 
 

- Predsednik, Zoran Pušić koji je i predsednik i komisije za poljoprivredu je podneo 
detaljan izveštaj sa komisije za poljoprivredu. Izdvojio je problem korišćenja bunara 
u „Delečiru“, a koji koristi Tomić Velemir, problem slabe naplate pašnjaka, 
opominjanje dužnika, sananacija atarskih puteva. Obavestio je Savet o poseti 
Instituta za poljoprivredu iz Zrenjanina, koji je uzeo uzorke zemljišta sa pašnjaka 
radi odreñivanja kvaliteta zemljišta. 

 
Tačka 3. -  Izveštaj Komisije za komunalnu delatnost 
 

- Dragan Rauški, predsednik komisije za komunalnu delatnost je podneo kompletan 
izveštaj Komisije. Dodao je prioritete izrade atmosferske kanalizacije po prioritetnim 
ulicama, rekonstrukcija vodovodne mreže, rekonstrukcija staze od osnovne škole do 
pošte, izrada projekata, rekonstrukcija trotoara. 

 



 
Tačka 4. -  Izveštaj Komisije za sport 
 

- pošto predsednik komisije nije prisutan, predsednik je predložio da se izveštaj 
Komisije za sport podnese na sledećoj sednici Saveta. 

 
Tačka 5. -  Izveštaj Komisije za kulturu 
 

- Radovan Vlahović, predsednik Komisije za kulturu, je podneo detaljan izveštaj 
komisije za kulturu. Obavestio je Savet o odluci komisije o raspisavanju konkursa za 
kulturu za sredstva u 2010. godini, kao i plan manifestacija u sledećoj godini. 

 
Tačka 6. -  Donošenje odluke o davanju na poklon automobila osnovnoj školi „Dr  

ðorñe Joanović“ Novo Miloševo 
 

- Predsednik je predložio poklanjanje automobila marke Jugo tempo 1.1 osnovnoj 
školi „Dr ðorñe Joanović“ Novo Miloševo, uz obavezu da škola sadašnji automobil 
pokloni sportskim društvima. 

- Predlog podržan jednoglasno.  
 
Tačka 7. - Odluka o prodaji starih sijalica od ulične rasvete 
 

- sekretar je upoznao Savet sa dinamikom rekonstrukcije javne rasvete u mestu. 
Predložio je da se sijalice koje su skinute sa stubova prodaju, a cena sijalice od 125 
vati bude 1.000,00 dinara, a od 250 vati 2.000,00 dinara. 

- Predlog podržan jednoglasno. 
 
 
Tačka 8. -  Razno 
 

- sekretar je pročitao molbu zabavišta u Beodri za sredtva za zamenu ulaznih vrata. 
Predsednik je predložio da se ova molba uputi direktoru predškolske ustanove. 

- sekretar je pročitao molbu za pomoć grupe grañana koji skreću pažnju na pravljenje 
nove divlje deponije (stajsko ñubre i ostaci životinjskog porekla) na jezerskom putu, 
a koja je udaljena oko 200 metara od naselja.  

- sekretar je pročitao molbu mesne organizacije invalida rada iz Novog Miloševa za 
pomoć za obavljanje svojih aktivnosti. Sugestija je da se upute na udruženje 
penzionera. 

- sekretar je pročitao molbu KUD-a „Teodor Pavlović“ za sredtva u iznosu od 
30.000,00 dinara. Sekretar je izneo da je u toku dana prebačeno 25.000,00 dinara. 

- sekretar je pročitao molbu srpske pravoslavne crkvene opštine Dragutinovo za 
sredstva u iznosu od 300.000,00 dinara za restauraciju stolova. Predlog je da se 
ovaj dopis dopuni za sledeću sednicu Saveta. 

- sekretar je upoznao Savet sa molbom Milenka Rockovog za pomoć od 3.000,00 
dinara za knjigu „Seoska idila“. Savet podržao jednoglasno. 

- sekretar je upoznao Savet sa razvojem situacije oko dobijanja jedne električne trafo 
stanice. 

- Vlastimir Popov je podsetio predsednika za obećanje o boljoj informisanosti grañana 
o radu mesne zajednice. 

 



 
Predsednik je pozvao prisutne na skromni, novogodišnji koktel. 
 

Sednica Saveta okončana u 21:50 čaova. 
 
 
  zapisničar              Predsednik 
Stokić Saša                        Saveta MZ  
                 Zoran Pušić s.r. 


